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جي وان أس للأمن والحراسه
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G1S for security services

	Seniors/ 
The company of G1S has the pleasure to offer its services to yours and we have the great trust that if there will be  contract with you, we will present to you the high quality and the profession to the security sets with  enough experience for the  security , safety and enough facilities to manage the commercial actions and the infrastructure. We are confirming to you that the level of work will exceed all the expectations.  

We are the pleasure to offer the professional services in all the fields either in residencies, administrative, commercial companies and other fields. 

Our all concentration is on customer services, and providing  them with security guard of vast experiences in the administration, monitoring and supervising. 

We hope that our offer gains your approval. In the case of there being some questions relating to that offer, please communicate in the close possible time. 

We give you brief details about service offered by the company in the following pages; 

 
	السادة/ 
تتشرف شركة G1S بعرض خدماتها لسيادتكم ونحن واثقون جداً من أنه إذا تم التعاقد مع سيادتكم سوف نقدم لكم الجودة العالية والمهنية للأجهزة الأمنية مع ما يكفي من الخبرة للأمن والسلامة وتسهيلات كافية لإدارة الأعمال التجارية والبنية التحتية ونحن نؤكد لكم أن مستوى العمل سوف يتعدى كل التوقعات. 

ونحن نفتخر بتقديم الخدمات المهنية في كل المجالات سواء قرى سياحية ومنتجعات وشركات إدارية وتجارية وغيرها من المجالات. 

فكل تركيز شركتنا هو خدمة العملاء ودعمهم بحراسة أمن ذو خبرة واسعة في الإدارة والمراقبة والإشراف. 

نأمل أن يحوز عرضنا بالقبول لسيادتكم وإذا كان لدى سيادتكم أى استفسارات متعلقة بهذا العرض يرجى الإتصال في أقرب وقت ممكن 

مرفق لسيادتكم تفاصيل موجزة للخدمات التي تقدمها الشركة وتظهر على الصفات التالية




	Technical services 

Theses services are important and reliable to offer effective solutions in regarding to the cost and monitoring the employees and financial assets. This services invite to further skills  and resources. 

G1S has enough experiences and resources to design the system and security, and it is aware of the importance of sound and accurate planning and will be detailed from the beginning so that the project is being secure. 

 We also has consultant services from the armed forces and police to present the consultation in the field of cutting down the security risks and preferring the  secured equipages sets and monitoring and determining its locations that correlate with the environmental and beautiful conditions. 
	- الخدمات التقنية (أنظمة الأمن)
هذه الخدمات مهمة وموثوق بها لتوفير حلول فعالة من حيث التكلفة لحماية ورقابة الموظفين والأصول المادية وهذه الخدمات تدعو لمزيج من المهارات والموارد

G1S لديها ما يكفي من الخبراء والموارد في تصميم النظام والأمن وعلى دراية أيضاً باهمية التخطيط الدقيق الحاسم ويكون مفصل من البداية ليصبح المشروع آمن.

كما يوجد لدينا خبراء استشاريون من القوات المسلحة والشرطة لتقديم المشورة في مجال الحد من المخاطر الأمنية وتفصيل أنظمة المعدات الأمنية والمراقبة وتحديد مواقعها التي تربط بينها الظروف البيئية والجمالية.

 

	Guardian services

         The G1S  guardian forces are effective group of high quality of experiences, and of multi- tasks managers that are working seriously to accomplish the  facts on the best manner and take decisions  in the resolute time and at the same moment are vigilant and in state of alert. 

Our companies impose four corners on the security individuals. 

1- learning the function of public and private orders. 

2- The must have the enough self- discipline to accomplish this task continuously and with out interruption. 

3-   The discipline criteria must be over everything. 

4- They must be a tool to save  the safety. 

 In return of this corners , we have strong security individuals that ensure the client protection, because there can no be middle solution and these corners are the basis on which is based a security program.
	- خدمات حراسة

قوات حرس G1S هم مجموعة فعالة على مستوى عالي من الخبرة، ومديري المهام المتعددة الذين يعملون بجدية لانجاز الأمور على أحسن وجه واتخاذ القرار في وقت حاسم وفي نفس اللحظة في حالة تأهب ويقظة.

شركتنا تلزم أفراد الأمن بأربع أركان

1- تعلم وظيفة الأوامر العامة والخاصة.

2- أن يكون لديه ما يكفي من الانضباط الذاتي للقيام بهذه الهمة بصورة مستمرة دون انقطاع أو الهاء. 
3- أن تكون معايير النظام المهنية فوق كل شئ.
4- هو أداة للمحافظة على السلامة. 
مقابل هذه الأركان يكون لدينا أفراد أمن قوي يضمن حماية العميل لأنه لا يمكن أن يكون هناك حل وسط وهذه الأركان هى الأساس الذي يقوم عليه برنامج أمن


	The gardening  of the employing structure 

To ensure the quality or the guard security forces 

In general, we have a program to ensure the quality and providing the guard forces with resolute criteria for the performance. 

The most important bases of the G1S are the training because it is considered the quality basis. All company employees are trained on the security tasks before being sending to work. We can choose every security individual for the location where he will give high efficacy of work. The company security individuals are chosen with main conditions that are: 

1- he must gain high or over middle qualification

2- his age must not be less than 25- 37 years

3- his length must not be less than 175 cm. 

4- he must be elegant 

5- he must have acute hearing and seeing and have not effected  skin diseases. He must have healthy certificate of that. 

6-  His readiness must be on alert and have speed thinking

7- His social skills must be enough to treat with resoluteness and he must have elegant way with the customers

8- He must have the ability to stay in a calm state in the case of emergency 

9- He must have the ability to work from 8 to 12 hours in the day or in the night and he must be able to work in the non- regular work hours. 

He must be able and ready to stand for long periods and to work in the Governatorates and all parts in the Republic.
	- حراسة الهيكل التشغيلي
لضمان الجودة لقوات حرس الأمن 

عموماً نحن لدينا برنامج لضمان الجودة وتقويم قوات الحراسة بمعايير صارمة للأداء. 

أن أهم أساسيات شركة G1S هى التدريب لأنه أساس الجودة ويتم تدريب جميع موظفين الشركة على اساسيات الأمن قبل الإحالة ويمكننا اختيار كل فرد أمن للموقع الذي سيعطي فيه كفاءة عالية من العمل كما يتم اختيار أفراد أمن الشركة بشروط أساسية منها.

1- أن يكون حاصل على مؤهل عالي أو فوق متوسط.

2- أن لا يقل سنه ما بين 25 حتى 37 سنة.
3- لا يقل ارتفاع طوله عن 175سم. 
4- أن يكون انيق المظهر. 
5- أن يكون قوي البصر والسمع وليس لديه أى أمراض جلدية معدية مرفق معه شهادة صحية.
6- أن تكون استعداداته في حالة تأهب وتفكير سريع.
7- أن تكون مهاراته الاجتماعية كافية للتعامل بحسم وأن تكون بطريقة مهذبة مع العملاء. 
8- أن تكون لديه القدرة على البقاء في حالة هادئة حاسمة عند الطوارئ.
9- أن تكون لديه القدرة على العمل من 8 ساعات إلى 12 ساعة نهاراً أو ليلاً ويكون قادر على ساعات العمل الغير نظامية.
أن يكون قادر ومستعد للوقوف لفترات طويلة ويجب أن يكون على استعداد للعمل بالمحافظات وجميع انحاء جمهورية مصر العربية.


	Instructions for security individuals 

    the customers / customers relations 

· the security guardian must concentrate regarding with employing serial for the location where he works in the case of occurring any mistakes from the employees in the location and he must notify the Director in charge about every incident by writing a detailed report in  an register special to the daily reports. 

· The behavior and appearance: the security guardian must be elegant regarding to the shaving , body cleaning, the uniform, and fluency in speaking with the others.

· Providing the protection to properties, visitors and employees inside the locations

· Identifying all the persons before entering to the location with self- inspection 

· Writing a detailed report in the case of every rioting or  crowding in the location 

· Controlling on the crowds and removing the chaos from the persons in buildings 

· Notifying immediately on every crimes in the locations

· the system that makes the work is successful and continuous in addition to monitoring 
· the security guardians along 24 hours and the communication must be open between them. 
	- تعليمات لأفراد الأمن

  العملاء/ علاقات العملاء

* يجب على حارس الأمن التركيز من حيث التسلسل الوظيفي للموقع الذي يعمل به في حين صدور أى أخطاء من موظفين الموقع وابلاغ المدير المسئول عن أى واقعة تحدث مع كتابة تقرير مفصل بدفتر خاص للتقارير اليومية. 

* السلوك والمظهر يجب أن يكون حارس الأمن حسن المظهر من حيث الحلاقة ونظافة الجسم والزى الرسمي واللباقة مع الآخرين في الحديث. 

* توفير الحماية للممتلكات والزوار للموظفين داخل حدود الموقع. 

* التعرف على هوية جميع الأشخاص قبل الدخول للموقع مع التفتيش الذاتي.

* كتابة تقرير مفصل عند حدوث أى شغب أو تجمهر بالموقع.

* السيطرة على الحشود وإزالة الفوضى من الأشخاص بالمباني. 

* الإبلاغ فوراً عن أى جرائم تحدث بالموقع.

* النظام هو ما يجعل العمل ناجح ومستمر إذا أخل النظام أخل العمل. 

ستوفر G1S مفتشين للمرور على المواقع ومتابعة حراس الأمن طوال 24 ساعة ويكون الاتصال مفتوح بينها.



	·  القاموس

	- وصف الخدمة 

أيام العمل لتغطية 8 ساعات ثلاث ورديات باليوم و 12 ساعة عدد ورديتين  في اليوم 7 أيام في الأسبوع على مدار العام عدا شهر رمضان وعيد الفطر المبارك والعيد الاضحى المبارك تكون حسب اتفاق طرفى العقد وحراس G1S قادرون على أداء المهام التالية: 

1. التحكم في الزائرين من حيث الدخول. 

2. تنظيم دخول الحشد للإدارة أو المكاتب.
3. المحافظة على سلامة الإجراءات الأمنية والحفاظ على الأمن والتسجيل بالسجلات. 
4. مراقبة وتحكم توصيل البريد. 
5. مراقبة الحشد في مكتب وموقع الاستقبال.
بيان القوى العاملة ورسوم الخدمات
الرتبة

عدد الافراد

راتب الموظف

سعر الوحدة

الاجمالى

مشرف

ضابط امن
الاجمالى

الرسوم قبل اضافة 10% ضريبة مبيعات



	Conditions and specifications 

1- these prices are valid for 30 days from the date of the offer 

2-  GIS will ensure all the guardians offered to perform all services in the company of (     )
3- We will offer to you qualified individuals of high skill in the light of any conditions occurred to them 
4- We are responsible for high degree of fitness to the individuals 
5- All guardians offered by the company of G1S submit to an interview and approval by Yours 
6- The period necessary to start services offered by G1S after signing is ranging from to       weeks 
7- All months invoices must be settled  after             of offering the invoices 
 If you are in need to further information or additional explanations , don’t hesitate to contact us 

 I confirm to you that we will offer to you the best service and the best awareness in all times 

Please accept con the great respect.

G1S for security services. 

Ahmed Hamed 

The Manager in charge 

Tel: 0126645512-0171413409

	   شروط ومواصفات 

1- هذه الأسعار صالحة لمدة 30 يوم من تاريخ تقديم العرض 

2- G1S ستضمن جميع الحرس المقدمة لأداء الخدمات في شركة (         ).
3- ستقدم لكم أفراد مؤهلين وذوي خبرة ومهارة عالية في ظل أى ظروف قد تمر بهم.
4- مسئولين عن أعلى درجة من اللياقة الشخصية للأفراد. 
5- جميع الحراس التي تقترحها G1S تخضع لمقابلة والموافقة من سيادتكم أولاً.
6- المهلة اللازمة لبدء خدمات G1S بعد توقيع العقد تتراوح ما بين3) ) أسابيع.
7- على أن يتم سداد الفواتير الشهرية بعد10أيام من تقديم الفواتير.
ينبغي إن كنت بحاجة لأية معلومات إضافية أو توقيع لا تتردد في الاتصال بنا. 
أؤكد لكم أننا سنقدم لكم أحسن خدمة وأفضل نوعية من الاهتمام في جميع الأوقات

وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،
شركة  جي وان أس لأعمال خدمات الامن والحراسه 

أحمد حامد 

المدير المسئول 

تليفون: 0126645512 -0171413409
 
المدير الادارى / وليد رمضان سيد
تليفون:0127305976
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